
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И 

СПОРТА  
 

 

П Р О Т О К О Л  № 13 

 

 
Днес, 09.09.2020 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта и  

спорта към СОС  чрез платформата CISCO Webex Meeting - връзка". 

Заседанието беше открито от Татяна Георгиева – председател в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10  общински 

съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  10 

  в т.ч.: 

                                  За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 
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Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

      Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

По т.І от Дневния ред:  

 

М.Симеонова – директор д-я „Финанси“   запозна комисията с Доклад вх. № 

СОА20-ВК66-6831/20.08.20 г. относно: Приемане на Годишен отчет за касовото 

изпълнение на бюджета на Столична община към 31.12.2019 г. 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 
№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски Възд. 

9 Николай Николов против 

10 Яна Тодоранова Възд. 

11 Петко Димитров против 

  Общо гласували:  10 

  в т.ч.: 

                                  За 6 

                                Против 2 

                               Въздържали се 2 

 
          По т.ІI от Дневния ред:  

И.Димитрова – директор д-я „Спорт и младежки дейности“ запозна комисията с 

писмо вх.№СОА-ВК08-6001/6/18.08.20 относно изпълнение на Решение № 203 по 

Протокол № 14 от 28.05.2020г. на СОС и съгласно чл.3, ал.2 чл.7, ал.1 и ал.3 от 

Наредбата за управление и разпореждане с общински спортни обекти и за 

финансовото подпомагане на спортната дейност на територията на Столична община. 

Н.Николов постави въпроса дали някой има представа какво е състоянието в момента 

на тези площадки, тъй като преди години бяха нанесени доста щети на някои от тях. 

И.Димитрова поясни, че състоянието на обектите е  е незадоволително, не са опасни, 

възможни са за ползване. Списъка подаден от кмета на р-н Младост към съответните 

обекти е те да бъдат реновирани и поддържани от съответни клубове и организации, 

но към днешна дата получихме становище от Правната дирекция на СО, в което се 

посочва, че част от тези обекти не могат да бъдат включени в списъка, тъй като към 
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тях има реституционни претенции и някои от тях нямат самостоятелен акт за 

общинска собственост. Те са част от други публични пространства, които не са само 

спортни имоти. Получихме становище и от д-я Обществени поръчки и концесии, 

които считат, че водещо трябва да бъде становището на гл.арх.Здравков. 

Н.Николов  подчерта, че въпреки стопанисването от клубове и организации, трябва да 

има свободен достъп за гражданите, това да бъде водещо. 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

Писмото ще бъде съгласувано след разглеждане на становището на Главния архитект 

на СО. 

 

По т.ІII от Дневния ред: 

 

И.Димитрова запозна комисията с писмо вх.№СОА20-ВК66-1687/4/23.07.20 относно 

График за мониторинг на спортни клубове по Програма за развитие на детско -

юношеския спорт 2020 г. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение. 

 

По т.ІV от Дневния ред: 

 

И.Димитрова запозна комисията с писмо вх.№СОА20-ВК66-6195/30.07.20 относно 

График за мониторинг на образователни институции, районни администрации, малки 

населени места, спортни клубове и организации по Програма за развитие на 

физическото възпитание и спорта сесия 2020г. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение. 

 

По т.V от Дневния ред: 

Комисията разгледа писмо с вх.№СОА20-ВК66-6996/27.08.20 относно провеждане на 

събитие „ЕКИДЕН Щафетен Маратон доц. д-р Тодор Чобанов – зам.-кмет на СО 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение. 

 

По т.VI от Дневния ред: 

 

Комисията разгледа писмо с вх.№СОА20-НЦ62-97/6/21.07.20 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

Комисията приема писмата за сведение. 

 

По т.VII от Дневния ред: 

Комисията разгледа писмо с вх.№СОА18-ВК66-2955/24/03.08.20 

Г-жа Тодоранова задае въпрос, защо след като 2018 г. тази зала е предоставена на 

клуба срещу заплащане на наем, сега предлага да се отдаде безвъзмездно. 
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Г-жа Димитрова заяви, че по новата Наредба за управление и разпореждане с 

общински спортни обекти и за финансовото подпомагане на спортната дейност на 

територията на Столична община от 2019 г. това вече е възможно и това е причината 

клуба да има такова предложение. 

Г-жа Тодоранова предложи писмото да бъде разгледано на следващо заседание и да 

бъде поканен кмета на р-н Илинден. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя предложението на г-жа Тодоранова. 

 

По т.VIII от Дневния ред: 

Комисията разгледа писмо с вх.№СОА-ВК08-389/3/30.07.20 относно доизясняване на 

преписка във връзка с предложение за отдаване под наем на помещение на партера и 

част от покрива на една от сградите на 72 ОУ "Христо Ботев" в квартал "Суходол", 

улица "Овчо поле" № 14 по реда на чл.30, ал.1, т.1 от Закона за електронните 

съобщителни мрежи и физическа инфраструктура. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение . 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.55 ч. 

 

Протоколът е изготвен на 11.09.20 г. 

 

 

Експерт:  П               Председател:               П 

/Д.Пунчева/                  /Татяна Георгиева / 

 

 

                     Зам. предс.:                   П 

      /Симеон Колев/ 

 

 

       Зам. предс.:                  П 

                                                                                                   /Иван Пешев/ 


